
Penduduk bantah parkir berkupon
Kuala Lumpur: Lebih 1,000 pen
duduk di One Selayang, Batu Caves
: membantah tindakan Majlis Per
bandaran Selayang (MPS) melak
sanakan sistem parkir berkupon di
kawasan itu berkuat kuasa 1 Di
sember lalu.
Tindakan MPS menge

nakan caj parkir RM0.53
setiap sejam pada Isnin
hingga Jumaat ber
mula jam 6.30 pagi
hingga 6.30 petang
dianggap membe
bankan majoriti pen
duduk di kawasan itu
yang terdiri daripada
golongan berpendapatan
rendah dan sederhana.
Pengerusi Badan Pengurusan

Bersama One Selayang, Hanapiah
Muhammaddin berkata, pihaknya
hanya mengetahui mengenai pe
nguatkuasaan sistem itu kirakira
dua minggu sebelum ia dilaksa 
nakan.

"Cara MPS maklumkan pun ha

FAKTA
Caj parkir RM0.S3
setiap sejam

L setiap Isnin
hingga jumaat

nya melalui notis makluman ber
i tarikh IS Discmber yang diletak

kan di setiap kereta di sini dan
menerusi kain rentang tanpa ber

i jumpa kami dan menerangkan se
bab sistem itu perlu dilaksanakan,"
katanya ketika sesi bantahan sis

tem itu, di sini, semalam.
Hirut hadir, Penye
laras Pembangunan.
Persekutuan Pusat
Khidmat Masyara
kat DUN Taman
Templer, Datuk Md
Nasir Ibrahim yang
turut meminta MPS
segera menyelesaikan

permasalahan itu yang
membebankan penduduk.

 Hanapiah berkata, beliau juga
 menghantar surat bantahan ke
 pada MPS dan pejabat Menteri Be

sar Selangor masingmasing pada
 24 dan 25 November lalu, namun

sehingga kini tiada maklum balas
. diterima.

"Kebanyakan penduduk di sini

pergi ke tempat kerja menunggang
motosikal jadi kereta memang
akan diletakkan di kawasan parkir
rumah. Takkanlah parkir di rumah
sendiri pun nak kena bayar se
dangkan selama ini tiada sebarang
caj dikenakan?" tambahnya yang
menggesa agar parkir di sini di
kecualikan daripada sistem itu.
Beliau berkata, pihaknya juga

belum menerima jawapan dari
pada MPS mengenai permohonan
penduduk supaya disediakan lot
parkir untuk motosikal dan tin
dakan bagi masalah parkir ken
deraan yang sering dimonopoli
oleh pihak pekedai.
Kawasan perumahan One Se

layang dibuka pada tahun 2008
dan terdiri daripada enam blok
kediaman bertingkat, 448 unit ke 
diaman serta 64 unit kedai
Sementara itu, jurucakap MPS

ketika dihubungi berkata pihaknya
akan memberikan jawapan me
ngenai isu itu hari ini
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Bantah sistem parkir berkupon
Penduduk dakwa terbeban selepas kawasan perumahan mereka dikenakan caj parkir

NORAFIZA JAAFAR sistem bam ini kita bimbang lagi
banyak penduduk menyalahkan
JMB dan tidak lagi membayar bil
tersebut," katanya.

Menurutnya, pelaksanaan
sistem berkupon di kawasan ter
sebut perlu dikaji dan jika mahu
melaksanakannya, pendudukper
lu dikecualikan.

"Kami duduk sini dah tujuh ta
hun dan tak pernah hadapi masa
lah berkenaan caj parkir. Pemaju
yakinkan kami parkir adalah per
cuma, cuma bila terdapat per
ubahan Akta 757Akta Pengurusan
Strata 2013 kami terkesan dengan
sistem itu.

"Mereka boleh ubah akta tapi
yang perlu menanggungnya kami.
Kami di sini bukan dalam kalang
anyangsenang, ada antaranya ibu
tunggal dan mempunyai tanggung
an ramai," katanya.

Hanapiah berharap, runding
an segera mengenai status pe
laksanaan itu dapat disegerakan
bagi mengelakkan berlaku insiden
takdiingini.

"Memorandum bantahan su

dah dihantar ke peringkat MPS dan
pejabat kerajaan negeri meminta
campur tangan Menteri Besar,
Datuk Seri Mohamed Azmin Ali

SELAYANG  Penduduk servis

apartmen di One Selayang di sini
membantah pelaksanaan parkir
berbayar atau sistem parkir ber
kupon di kawasan mereka yang
bermula 1 Disemberlalu.

Pengerusi Badan Pengurusan
Bersama (JMB), Hanapiah
Muhammaddin berkata, bantah
an bersurat dibuat kepada Majlis
PerbandaranSelayang(MPS) oleh
pihak pengurusan mewakili pen
duduk melibatkan 448 unit ru

mah dan 46 unitkedai, sejurus pe
nerimaan notis makluman pada 6
November tahun lalu.

Menurutnya, setiap rumah
berhak diberikan parkir percuma
dan berharap sistemberlcenaan di
batalkan, mengambil lara bebanan
kos sara hidup penduduk.

"Kami dah terbeban dengan
keadaan ekonomi sekarang, ke
mudian perlu menjelaskan cukai
pintu dan tanah, bil penyelenggara
an dan sekarang nak balik rumah
perlu bayar parkir pula.

"Bil penyelenggaraan yang
perlu dijelaskan sebanyak RM50
sebulan pun ada yang tak mam
pu nak bayar, bila dah laksanakan

lain pula...gaji kami bukannya
besar mana. Jika nak laksanakan
biarlah di perumahan mewah,
kami m emang tak m ampu.

"Cukai pintu kena bayar dua
kali setahun pun bagi kami dah
cukup membebankan. Harap
kerajaan negeri boleh bantu dan
prihatin dengan nasib kami,"
katanya.

Kadar biar berpatutan
Sementara itu, Penyelaras

Dun Taman Templer, Datuk Ir
Nasir Ibrahim berkata, pihaknya
akan memanjangkan masalah ter
sebut di peringkat MPS mewakili

agar pelaksanaannya dibatalkan
dan penduduk mendapat parkir
percuma," katanya.

Harap rundingan dibuat
Pekerja swasta, Tengku Mohd

Azian Raja Otliman, 40, berkata, se
bolehnyapenduduktidakmahu di
kenakan sebarang caj parkir dalam
kawasan perumahan mereka.

"Ada yangpergikerja bawa mo
tosikal dan hanya guna kereta bila
hujan atau hujung minggu. Bila
harihari perlu bayar parkir dalam
kawasan rumah memangtambah
an kos buatkami, apatah lagi kalau
ada lebih daripada satu kereta.

"Kami dahbuatrayuan, harap
dipertimbangkan parlor percuma
dan j ika tiada pilihan kami harap
kan rundingan supaya kadarnya
dilcurangkan dan tidak mem
bebankan," katanya

Siti Hajar Wong Abdullah, 60,
berkata, dia menjangkakan per
lu mengeluarkan perbelanjaan
tambahan sebanyak RM70 jika
sistem itu dilaksanakan.

"Saya tak setuju dengan sistem
ini dikenakan kepada kami yang
rataratanya golongan p ertengah
an. Jumlah belanja anak sekolah
semakin besai^ sekarang kena paj

penduduk
"Mereka dah hantar surat

bantahan tapi tiada balasan. Jadi
lata akan membuat semakan se
mula dan terlibat bersama men

cari jalan penyelesaiannya.
"Kalau boleh keputusan yang

diambil biarlah mencapai kata
sepakat dan jika perlu membayar,
kadarnya biarlah berpatutan dan
tidakmembebankan pengguna.

"Mungkin boleh dikecualikan
caj kepada penduduk yang boleh
dikesan melalui pelekat kendera
an. Ia bagi memudahkan petugas
parkir membezakan kenderaan
penduduk dengan luarf katanya.
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Kawasan cerun bakal jadi lokasi riadah

Keadaan cerun di Bukit Antarabangsa setelah siap dibaik pulih pada Disember tahun lalu.

"MPAJ turut mengambil per
hatian berhubung permintaan
pendudukmengenai penambah
an infrastruktur seperti lampu di
kawasan itu," katanya.

Tambahnya, tapak cerun ber
kenaan masih di bawah 'defect'

selama 18 bulan dan jangkaan ia
berakhir adalah pada Mac atau
April tahun depan.

Katanya, penambahan infra
struktur hanya boleh dilakukan
selepas tempoh berkenaan.

"Pelbagai aktiviti sedang dirangka untuk
memeriahkan kawasan riadah berkenaan

agar ia menjadi kawasan tumpuan awam,"
katanya.

AMPANGKerjabaikpulihkawa
san cerun di Bukit Antarabangsa,
di sini, yang siap pada akhir
Disember tahun lalu akan dijadi
kan kawasan riadah komuniti. 

Ahli Majlis Perbandaran
Ampang laya (MPA1), Ahmad
SabriAbuBakarberkata,kosbaik
pulih cerun berkenaan dianggar
kan sebanyak RM15 juta manaka
la tempoh bailc pulih adalah kira
, . lrT, , lara 16 bulan.

"Kawasan tersebut dipagari
MPA1 dan lawatankuasa Penduduk QKP)
MPA1 Zon 5 sudah dimaklumkan bahawa
pada dasarnya, MPA1 tiada halangan jika ka
wasan itu dijadikan kawasan riadah.
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MPAJ kuat kuasa kompaun

AMPANG  Majlis Perbandaran
Ampang Jaya (MPAJ) me
laksanakan penguatkuasaan
kompaun di kaunter terhadap
pemegang lesen yang gagal
memperbaharui lesen per
niagaansebelum31 Disember
lalu.

Yang Dipertua MPAJ, Abd
Hamid Hussain berkata, den
da maksimum RM200bagi pe
ringkat awal penguatkuasaan
dilaksanakan pada bulan ini
sehingga Mac, manakala kom
paun maksimum RM700 tanpa

pengurangan atau rayuan akan
dilaksanakan pada April.

"Bilangan pemegang le
sen yang memperbaharui le
sen perniagaan 2017 setakat
19 Disember lalu adalah 4,075
kompaun (dari hampir 10,000
notis dikeluarkan) dengan
kutipan RM2,140,439.

"Pembaharuan di kaun

ter MPAJ sebanyak 3,154
kompaun dengan kutipan
RM11,686773 dan di kaun
ter luar sebanyak 921 dengan
kutipan RM453,666," katanya.
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MACC to visit PKNS soon over Mohd Arif graft probe
PETALING JAYA: The Malaysian
AntiCorruption Commission
(MACC) will visit PKNS "very soon"
in relation to an ongoing probe
against the secretarygeneral of a
federal ministry.
It is learnt that official documents

from the PKNS or Selangor State
Development Corporation records
are pertinent to determine the deal
ings involving some 10 plots of land
acquired by Datuk Mohd Arif Ab
Rahman when he was serving with
the Selangor government.
Another arduous task is awaiting

the graftbusters as they get down

to the business of tracing hundreds
of documents kept in the confiden
tial records there.
Mohd Arif, who is the secre

tarygeneral of the Rural and
Regional Development Ministry
since his appointment on Oct 16,
2015, is under investigation for
alleged corruption, abuse of power
and money laundering.
Prior to this, he was the

Agriculture and Agrobased Indus
tries Ministry secretarygeneral.
It is learnt that the MACC wanted

to make sure all the plots of land in
Selangor were bought in accord

ance with the "right procedures".
"Some of the land are registered

under the suspect's wife and chil
dren, so we need to verify all pur
chases were clean," said a source.
Mohd Arif was Subang Jaya

Municipal Council president in 2005
and Selangor financial officer in
2007.
MACC deputy chief commission

er (operations) Datuk Azam Baki
said his officers were gathering evi
dence and would seize more docu
ments as the probe progresses.
It is learnt that contractors and

vendors awarded contracts when

Mohd Arif was serving under the
previous and present ministries
would be called up soon.
Last week, Mohd Arif, 59, and two

of his sons, aged 29 and 34, were

detained in connection with the
probe.
So far, cash and gold bars worth

more than RM6mil have been
seized, in addition to 150 luxury
handbags and watches.
Yesterday, The Star wrongly

referred to Mohd Arif as secre
tarygeneral of the Agriculture and
Agrobased Industries Ministry in a
story when it was actually his for

mer position.
On Friday, Rural and Regional

Development Minister Datuk Seri
Ismail Sabri Yaakob urged the pub
lic not to speculate on the arrest of
Mohd Arif.
Ismail Sabri said MACC should be

allowed to do its job without inter
ference.
Recently, in the country's biggest

corruption case dubbed Sabah
Watergate, the MACC took almost
three months to pore over tens of
thousands of documents and over
8,000 payment vouchers from
between 2008 and 2016.
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Illegal dumpsite issue in Jalan Broga unresolved
By OH INGYEEN
ingyeen@thestar.com.my
THE villagers of Tarun Broga in
Semenyih hope the authorities
can solve the problem of illegal
dumping in the area once and for
aU.
Village head Chong Chee Keong

said a part of Jalan Broga which
leads to an estate had been closed,
and over the years, it had been
turned into an illegal dumpsite.
"The estate owner cordoned off

the area as it is one of the access
roads to the estate.
"However, people started to use

it as a dumping ground, mostly

for commercial waste and bulk
waste. And once someone started
this, everyone else followed suit,"
Chong said.
"It is a Public Works

Department (JKR) road. We have

lodged a complaint with the
department but no action has
been taken so far."
Chong lauded the Kajang

Municipal Council for their quick
action in clearing the rubbish
whenever a complaint was made.
"However, the litterbugs would

always return," he said.

He pointed out that people
were also dumping rubbish into
Sungai Broga.
"I have confronted some busi

ness owners and told them not to
dump kitchen waste into the
river, but my advice fell on deaf
ears.

"We have complained to the
Drainage and Irrigation
Department, but in vain. We are
applying for funds from the
Selangor state government for
river beautification works,"
Chong said.

The illegal dumpsite along a part of Jalan Broga that'leads to an estate.
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没罔顾居民园长指有改善
甲洞8日讯|幼儿园园长

陈碧贞强调，幼儿园获得士拉

央市议会与州教育局批准，

他们也认真聆听居民的反对意

见，不断改善交通和噪音问

题，绝没有罔顾居民的权利。

她接受（东方曰报〉访问

时表示，士拉央市议会曾经多

次到访幼儿园，勘查当地交通

情况和噪音问题，并表示一切

行为都属合法，周遭的居民也

相当支持，包括居协主席都认

为没什么大问题。

+「我们每天早上都有5位

老师维持交通秩序，尽暈减少

交通阻塞问题，为了避免干扰

邻居，也安装隔音墙并取消在

户外主办早会活动，减少使用

扩音器等，并非蛮不讲理。」

她也欢迎执法单位或任何

不满的居民，亲自到幼儿园看

看，了解事实经过。（406 )
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幼B3I腰窶塞车

履民想m快迕思
甲满8日讯丨甲涓旺沙柏迈花园1/5路的幼

儿园，每周一至周五的早上7时至晚上7时，150

名学生的_杂声、家长车辆把住宅区道路挤得

水泄不通，严重干扰当地居民生活作息，因此

要求士拉央市议会，立即勒令幼儿因搬迁！

住在幼儿园隔壁的韩石凤

(65岁）表示，5年前幼儿园设

立时，市议会并未咨询当地居

.民意见，已不符合作业程序，

过百名孩子聚集在狭小房屋单

位的嘈杂音量，更让她无法静

心休养。

「我是一名癌症病患，做

过6次化疗，医生都叮嘱我必须

好好地休息，但隔壁的幼儿园

从早到晚的噪音干扰，无论是

孩子叫喊、拉动桌椅或户外活

动的声音，都让我无法安眠，

甚至不想回家。」

「除了噪音问题，此幼儿

园属于角落单位，旁边的路段

是1/3与1/4路的主要道路，但

幼儿园的员工每次把车停在路

边，导致原本两条车道变为一

条，加上家长载送孩子上下课

时，除了加剧塞车问题，引擎

的嘈杂声和排出的废气，都让

人无法忍受。」

甘馥同（55岁，营业经

理）则表示，幼儿园旁的路

段，是当地居民前往灵市和双

溪毛糯方向的主要道路，每逢

上下班时间，居民被迫与家长

一起塞车，因此希望幼儿园早

曰搬迁。

互相鸣笛争执

林南良（51岁，自雇人

士）补充，幼儿园以前甚至在

路旁放置铁链或障碍物，占用

路段让员工停车，直到居民抗

议才取消，但如今每天经过幼

儿B，都要塞上5到10^钟。

他们今早在甲洞社区服务

中心主任余保凭的陪同下，召

开记者会时，如此表示。

余保凭指出|幼儿园门前

也是三岔路口，加上住宅区的

设计不允许停放太多车辆，因

此很常发生居民与家长互不相

让，互相鸣笛争执，因此去年8

月也向市议会投诉，直到10月

11曰才邀请居民到市议会大厦

会面，反映问题。

「当时居民要求幼儿园在3个月

内搬迁，市议会则回应需和幼

儿园方面协商，但是至今没有

下文，即使城市规划组官员曾

经透露，或给予搬迁期限至今

年杪，但居民希望获得白纸黑

字的证明。」

他表示，市议会当时甚至

无法拿出幼儿园的营业执照，

也无法证明幼儿园是否获得州

教育局批准，也让居民更加不

满，因此他将写信予市议会，

要求幼儿园立刻搬迁。（406)

//甘馥同�，y韩石凤�/丨林南良
�、�, A--L—

(希望幼儿园、丨棄音干扰生]：每次塞上5到)
丨'尽快搬迁。i�！活作息。 J�； 10分钟。 j
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甲洞旺沙柏还居民要求幼儿园立即搬迁，还他们一个宁静豕园，右为索休兒。 -徐惠*-
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灵市厅免费據发

千百家新村获400垃玻桶

八打灵再也8日讯丨八打

灵再也市断早前耗资数百万

令吉购置的垃圾桶正式派发，

千百家新村为首个受惠地区，

共—400^免费垃圾桶。

举报乱丟垃圾
■�.K ����,�' . "

■.'县乐镳州议员&美盈表
示�每政厅一共买了7万5000

个線喊橙色的有鶬垃圾桶，

灵市排屋和店厘，除了方

健请道夫收集垃圾，也能提醒

民众保持环塊卫生《�

她指出，住宅花.园内经

常发现垃圾桶无人使用，反观

.垃圾桶周遭却堆满垃圾，影响

市容更造成环境卫生问题

「若民众发现亲友有乱-

丢垃圾的习惯，应加以劝告，，

■若看见陌生人在公共场合乱丢

垃圾在，或工包WW乱丢

弃废料，可记下车牌号码

并通报市议会。J

她今单在千百家新村村长

林棲桦的陪同下，派发垃圾桶

予当地唐民时，如此表示，并

向村民宣布，今年雪州政府再

次裕免新村门牌税的好消息，

获得村民鼓掌叫好M 406)
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廖彩彤周三呈书柔大臣

新山8日讯丨行动党柔佛再

也州议员廖彩彤表示，将在来临

的周三，针对避兰东华人义山课

题呈交备忘录给柔佛州务大臣办

H，并指本身已获大臣办公室

鈹定会面时间。

她指出，虽然避兰东华人

义山位于柔佛州务大臣拿督莫哈

末卡立的百万镇州选区，但由于

许多避兰东新村村民的先辈都葬

在该义山，因此有必要关注此课

题，并将问题反映给大臣。

她说，本身在去年12月29

曰，针对避兰东华人义山被规划

为穆斯林墓地提呈反对意见。该

义山已在1968年3月21日被列入

宪报，因此不可能会被修改为穆

斯林墓地，所以提出质疑。

廖彩彤今曰上午在出席避兰

东义山管委会和避兰东村委会，

针对避兰东华人义山遭建议规

划为穆斯林墓地课题举行汇报会

后，这么表示。陪同者包括行动

党士乃州议员黄书琪，以及北干

那那州议员杨敦祥。

廖彩彤指出，本身对今天

的汇报会感到遗憾，因为她前来

的目的是要知道如何解决问题，

但最终却演变成主办方「自导自

演」的汇报会。

「我多次上前要就避兰东

义山课题发言，但至少3次都没

有拿到麦克风，这是自导自演的

汇报会。在这个课题上，我们并

没有要争吵，而是希望知道怎么

解决，因为从来没有发生过华人

义山被建议为穆斯林墓地的情

况"�.

厲州内政府事务

黄书琪表示，该党将在来临

的周三呈交备忘录，也促请州务

大臣在一周内解决此问题。

「我们不需要马华署理总会

长拿督魏家祥的保证，因为这是

州内的政府事务。」

杨敦祥表示，.马华不应该消

费义山课题，而'汇报会平台炮

轰行动党。�"

他指出，避兰东义山课题

是州务大臣的权限，应由州务

大臣解决，而非需通过魏家祥。

此外，他强调，马华也不曾否

认义山是在州务大臣的选区内。

( 203)
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